

Title (en)

Transport container for a vehicle equipped with gripper jaws.

Title (de)

Transportbehälter für ein mit einer Greifzange ausgerüstetes Fahrzeug.

Title (fr)

Réceptient de transport pour véhicule équipé d'un grappin.

Publication

**EP 0350886 A2 19900117 (DE)**

Application

**EP 89112724 A 19890712**

Priority

DE 3823753 A 19880713

Abstract (en)

To improve the economic use of a special vehicle equipped with gripper jaws, such as is used in particular for lime sand brick transport, a transport container consisting of two parts, which are interconnected by means of an articulation situated at the top, is envisaged, which is opened and closed by pivoting the two parts in relation to one another, a locking device (6, 7) being designed on the container, which device can be acted upon by means of an operating device (14) arranged on the gripper jaws, which also holds the container in the open position. <IMAGE>

Abstract (de)

Zur Verbesserung der wirtschaftlichen Nutzung eines mit einer Greiferzange ausgerüsteten Spezialfahrzeugs, wie es insbesondere für Kalksandsteintransporte eingesetzt wird, wird ein Transportbehälter aus zwei durch ein oben liegendes Gelenk miteinander verbundenen Teilen vorgesehen, der durch Verschwenken der beiden Teile relativ zueinander geöffnet und geschlossen wird, wobei eine Verriegelungseinrichtung (6, 7) am Behälter ausgebildet ist, die durch eine an der Greiferzange angebrachte Betätigungseinrichtung (14) beaufschlagbar ist, die den Behälter auch in der Offenstellung hält.

IPC 1-7

**B65D 88/58**

IPC 8 full level

**B65D 88/58** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 88/58** (2013.01)

Cited by

FR3018271A1; EP3088332A1

Designated contracting state (EPC)

BE FR NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0350886 A2 19900117; EP 0350886 A3 19910109; EP 0350886 B1 19931229**; DE 3823753 A1 19900208; DE 3823753 C2 19900802

DOCDB simple family (application)

**EP 89112724 A 19890712**; DE 3823753 A 19880713